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Referat af skolebestyrelsesmøde d. 16. december 2019 

Evt. fraværende: Boris 

Dagsorden: 
 

Pkt. Anslået 

tid 

Indhold Rammer og indhold 

1. 17.30 Formalia 
- Underskrivelse af 

referat 

 

2. 17.32 Fast punkt: 

Meddelelser fra 

skolen: 
a) PFL 

b) Personale 

c) Arbejdsgruppe 

d) Folkeskoleideal 

(se bilag) 

Referat: 
 

a) Resultaterne fra den sidste besvarelse i PFL er 

tilgængelige pr 16.12.19, hvorefter skolen vil arbejde 
med data herfra. 

b) Skolen har ansat en ny pædagog og en ny lærer på 

hovedskolen. 
c) Simon gav en status fra arbejdsgruppen. 

d) Simon orienterede om Lærerforeningens udgivelse 
”Folkeskoleideal”. Skolebestyrelsen besluttede at 
inddrage materialet, når skolens værdigrundlag skal 
revideres. 

e) Kommende bestyrelsesmøde er i samarbejde med 
bestyrelsen for Daginstitution Højvang med fokus på 
den gode overgang mellem dagtilbud og skole. 

3. 17.50 Fast punkt: Nyt fra 

elevrådene: 

Forslag: Ønske fra 

skolens ældste elever 

om at de må forlade 

skolen i pauserne. 

Elevrådet fremlægger 

argumentation for 

bestyrelsen. 

Referat: 

Simon, elevrådsformand, fremlagde elevrådets argumentation 
for bestyrelsen. Forslaget gælder både ti-pausen og 
middagspausen for 8.-9. årgang. 
Stikord til elevrådets tanker: 
- Frisk luft 
- Andet mad end det, der er i boden 

- Kontoret skal bruge færre ressourcer på at kigge efter 
dem, der ikke overholder reglerne 

- Færre mennesker i boden 

- Motion i pausen 
- Det bliver på eget ansvar 
- Prøve tid på en uge 

- Hvis der er nogen, der ikke kan lide skolens toiletter, kan 
de gå hjem og bruge dem 

- Fravær hvis man ikke møder til time 

- Forældreunderskrift 

 

Skolebestyrelsen drøftede punktet. Skolebestyrelsen kvitterede 

for elevrådets argumentation, men var bekymret for skolens 
ressourceforbrug i forhold til at indsamle og tjekke 
forældreunderskrifter. Skolebestyrelsen var også bekymret for 
det sociale samvær, hvis eleverne får mulighed for at forlade 
skolen samt bekymret for elevernes kost, hvis de får mulighed 
for at købe i Rema. 

   Skolebestyrelsen besluttede at fastholde, at eleverne ikke må 

forlade skolen i pauserne. Lene laver et udkast til en 
tilbagemelding til elevrådet. 
Skolebestyrelsen foreslog, at elevrådet kan arbejde med 
ønsker til forbedringer i boden. 



Pkt. Anslået 

tid 

Indhold Rammer og indhold 

5. 18.10 Høringssvar 

omkring 

kvalitetsrapport. 

Bilag sendes ud 

senest 11. dec. (Vi 

har ikke fået det 
endnu) 

Referat: 

Simon gennemgik opbygningen af kvalitetsrapporten samt 
handlingsplanen for de kommende to år. 
Ledelsen vil gennemgå skolens resultater i rapporten og 

udarbejder et skriftligt svar. 

6. 18.40 Hvad skal 

kommunikeres ud? 

Aftaler: 

7. 18.45 Evt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Side 2 


